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I-1/11-4/2013. ikt.sz. 

Jegyzőkönyv 

 
Készült: Dévaványa Város Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 2013. március 14-én 

megtartott Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság rendkívüli nyílt ülésén. 

 

Jelen vannak: 

 Dr. Ágoston Sándor bizottság elnöke 

 Dékány József bizottság tagja 

 Földi Imre bizottság tagja  

 Nyuzó Marietta  bizottság tagja 

 Németi József  bizottság tagja 

 

Távol maradt: 

 Földi Zoltán  bizottság tagja 

 

 

Tanácskozási joggal részt vesz: 
 Pap Tibor polgármester 

 Balogh Csilla jegyző 

 Novák Imre  alpolgármester 

 

Meghívottak: 

 Dr. Kiss Jenő  az ATEVSZOLG Zrt. ügyvezetője 

 Szűcsné Horváth Margit  gazdálkodási irodavezető 

 Kállai Anikó  Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora 

Gyuricza Máté  műszaki ügyintéző 

     

Jegyzőkönyvvezető:  
 Tóth Éva  adminisztrátor 

 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Köszönti a bizottsági ülésen megjelenteket. A bizottság elnöke elmondja, hogy 

Földi Zoltán bizottsági tag nincs jelen az ülésen, távolmaradásának okát nem jelezte. 

 

A bizottság elnöke megállapítja, hogy az ülés határozatképes, a bizottság létszáma 5 fő. 

 

A bizottság elnöke ismerteti a napirendi pontokat, amelyek a következők: 

  

1.  Dévaványa 0752/13 hrsz-ú ingatlanon található hulladékkezelő telep (komposztáló 

 telep) vagyonkezelési, üzemeltetési szerződésének módosítása. 

Előadók: Gyuricza Máté    műszaki ügyintéző 

  Dr. Kiss Jenő   az ATEVSZOLG Zrt. ügyvezető igazgatója 

  Dr. Köles Péter  az Organoferm Kft. ügyvezetője 
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2.  Az 1514-es „Dózsa-féle parasztháború” 500. évfordulójának dévaványai 

 megemlékezésével kapcsolatos program tervezetek véleményezése, jóváhagyása. 

 Előadó: dr. Ágoston Sándor  az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi 

   Bizottság elnöke, képviselő, előkészítő munkacsoport vezető 

 

3.  Bejelentések 

 

A bizottság elnöke kérdésként tette fel a bizottság tagjai felé, hogy indítványozzák-e egyéb 

napirendi pont megtárgyalását? 

Megállapítja, hogy a bizottsági tagok nem indítványoznak egyéb napirendi pontot.  

A bizottság elnöke szavazásra kéri a bizottság tagjait.  

Aki egyetért a napirendi javaslattal kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

37/2013.(III.14.) OKS. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési- Sport 

és Ügyrendi Bizottság a 2013. március 14-én tartandó ülés napirendjét az alábbiak szerint 

fogadja el:  

 

1. Dévaványa 0752/13 hrsz-ú ingatlanon található hulladékkezelő telep (komposztáló 

 telep) vagyonkezelési, üzemeltetési szerződésének módosítása. 

Előadók: Gyuricza Máté    műszaki ügyintéző 

  Dr. Kiss Jenő   az ATEVSZOLG Zrt. ügyvezető igazgatója 

  Dr. Köles Péter  az Organoferm Kft. ügyvezetője 

 

      

2.  Az 1514-es „Dózsa-féle parasztháború” 500. évfordulójának dévaványai 

 megemlékezésével kapcsolatos program tervezetek véleményezése, jóváhagyása. 

 Előadó: dr. Ágoston Sándor  az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi 

   Bizottság elnöke, képviselő, előkészítő munkacsoport vezető 

 

3.  Bejelentések 

 

 

1. Napirendi pont 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő - Rátér az első napirendi pont megtárgyalására, amely a Dévaványa 0752/13 hrsz-ú 

ingatlanon található hulladékkezelő telep (komposztáló telep) vagyonkezelési, üzemeltetési 

szerződésének módosítására javaslattétel.  

Felvetődött már az elmúlt évben is, hogy az Organoferm Kft. nem igazán tud megbirkózni a 

feladattal.   

A bizottság elnöke elmondja, hogy az ATEVSZOLG Zrt. ügyvezetője, valamint az 

Organoferm Kft. ügyvezetője levélben kereste meg az önkormányzatot, - amely levél a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi -, hogy a feladatot a csökkentett vagyonkezelési díj mellett 

sem tudja ellátni eredményesen. 
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Dr. Kiss Jenő az ATEVSZOLG Zrt. ügyvezetője röviden elmondja, a tényeket és a megoldási 

javaslatot.  

A bizottság elnöke megadja a szót részére.  

Dr. Kiss Jenő az ATEVSZOLG Zrt. ügyvezetője – Köszönti a jelenlévőket.  

Köszöni, hogy lehetőséget biztosítanak számára, hogy tárgyalhatnak erről a 

kezdeményezésről. 

Ismert a jelenlévők előtt, hogy az elmúlt évben az Atevszolg Zrt. elvesztette többségi 

tulajdonát az Organoferm Kft-ben, így ráhatásuk, valamint együttműködési lehetőségük is 

kisebb lett. Kisebbségi tulajdonosként azt tapasztalta, hogy az Organoferm Kft. a dunántúli 

régióba igyekszik fejleszteni a tevékenységét. Felajánlotta, hogy az Atevszolg Zrt. változatlan 

feltételekkel átvenné a komposztáló telepet, illetve azokat a kötelezettségeket, amelyekért 

készfizető kezességet vállalt az Atevszolg Zrt., ebben egyetértésre jutottak az Organoferm 

Kft. ügyvezetőjével. Kérik amennyiben lehetséges, külön közbeszerzési eljárás nélkül 

megtörténhessen az üzemeltetési átvétel, változatlan feltételek mellett.  

Szól a következő időszak lehetőségeiről.  

Elmondja, hogy jelentős kapacitással dolgoznak Hódmezővásárhelyen, és még több helyen. 

Elmondja, hogy 55.000 tonna állati mellékterméket és szennyvíziszapot kezeltek telepeiken. 

Úgy gondolja, ha üzemeltetésre át tudják venni a telepet, akkor a két telep működtetését 

olcsóbban tudják megtenni. Ezen telephely mérete nem engedi meg, hogy bizonyos 

feltételeket lehessen itt biztosítani, de együttműködésben meg lehet oldani.  

Szól arról, hogy átalakulóban vannak a közműszolgáltatások, így a szennyvízszolgáltatás is. A 

szennyvízszolgáltatás területén a szolgáltatónak a melléktermékeket hivatalosan kell 

elhelyezni, ami a mennyiséget növelheti.  

Szól a hulladéktörvényben foglaltakról, említést tesz a lerakói díjról, amely az irányba menet 

el, hogy a hasznosítás felé viszi el a közgondolkodást. A komposztálás is egy hasznosítás, 

valóban egy mezőgazdasági visszaforgatásról van szó. Bízik benne, hogy egy sokkal nagyobb 

rendszerben eredményesen lehet működtetni a telepet. Említést tesz arról, hogy az ország 

területén, mely településeken üzemeltetnek telepet. 

Bízik abban, ha eredményesen nem is, de nullszaldósan lehet működtetni a telepet. A piaci 

lehetőséget a gazdálkodó számára lehetővé teszik, hogy a szállítási lehetőséggel jobban tud 

gazdálkodni. Megjegyzi, hogy a szállítás magas költséget jelent, minél kisebb a szállítási 

távolság annál hatékonyabb, gazdaságosabb egy tevékenység.  

Az elmondottak miatt kéri a képviselőket, hogy támogassák elképzelésüket, természetesen a 

jogszabályoknak megfelelően. Említést tesz még az engedélyeztetési eljárásról, ami 

természetesen az ők feladatuk. 

Ennyiben kívánta tájékoztatni a jelenlévőket. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Megköszöni Dr. Kiss Jenő ügyvezető igazgatónak az elmondottakat. Megadja a 

szót Gyuricza Máté műszaki ügyintéző számára.  

 

Gyuricza Máté műszaki ügyintéző – Elmondja, hogy egyetért a Dr. Kiss Jenő által 

elmondottakkal. A település érdeke is, hogy továbbra is működjön a komposztálótelep. 

Elmondja, ha lemondanak az üzemeltetés átadásáról, vagy bezárják a telepet, vagy az 

önkormányzat működteti, amely természetesen többlet költségeket okoz, amit már több 

alkalommal modelleztek.  

Az ügyintéző elmondja, ha az Atevszolg Zrt. a telep üzemeltetését a jelenlegi szerződéses 

feltételek változatlan megtartása mellett képes a telep üzemeltetését átvállalni és 

tevékenységébe beilleszteni, ez esetben javasolja a Zrt. vagyonkezelésébe átadni.  
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A műszaki ügyintéző elmondja, hogy az önkormányzati vagyon hasznosítására vonatkozó 

szabályokat a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény, továbbá az önkormányzati 

vagyonról és a vagyontárgyak feletti tulajdonosi rendelkezési jog gyakorlásáról szóló 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének 8/2011.(IV.1.) önkormányzati 

rendelete állapítja meg. 

A hivatkozott törvény 11. § (3) bekezdése szerint az önkormányzati vagyon tekintetében a 

vagyonkezelési szerződés versenyeztetés nélkül megköthető. 

Versenyeztetés nélkül nem köthető szerződés bérleti jog, használati jog átengedése esetén. 

A lebonyolításhoz jogi szakértők, ügyvédek bevonása szükséges, a határozati javaslatot is 

ennek megfelelően készítették elő.   

Ennyit kívánt a napirendhez hozzászólni.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Megköszöni Gyuricza Máténak az elmondottakat.  

Az ügy egy háromoldalú szerződéssel kezelhető lesz. Kérdés az, hogy a bizottság tagjai 

egyetértenek-e ezzel.  

A Dr. Kiss Jenő Úr által elmondottakból látható, hogy a feladattal el fognak bírni.  

Egyetért azzal, hogy az Atevszolg Zrt. átvegye az Organoferm Kft-től a telep üzemeltetését. 

Megadja szót Novák Imre alpolgármester részére. 

 

Novák Imre alpolgármester – Szól a közszolgáltatások centralizálásáról. Elmondja, hogy az 

Atevszolg Zrt-nek jó hírneve van az országban. Véleménye szerint az üzemeltetés jó kezekbe 

fog kerülni.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Megköszöni Dr. Kiss Jenőnek az elmondottakat. A bizottság tagjait kérdezi van-e 

valakinek valamilyen észrevétele, hozzászólása a Dévaványa 0752/13 hrsz-ú ingatlanon 

található hulladékkezelő telep (komposztáló telep) vagyonkezelési, üzemeltetési 

szerződésének módosításával kapcsolatban?  

A bizottság elnöke megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el, így szavazásra 

kéri a bizottság tagjait.  

Aki javasolja elfogadásra a testület felé a Dévaványa 0752/13 hrsz-ú ingatlanon található 

hulladékkezelő telep (komposztáló telep) vagyonkezelési, üzemeltetési szerződésének 

módosítását kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 5 igen szavazattal, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza:  

 

Határozat: 

38/2013.(III.14.) OKS. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi 

Bizottság javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a Dévaványa külterület 0752/13 

hrsz. alatt lévő komposztáló telep vagyonkezelési jogának ATEVSZOLG Zrt. (1097 

Budapest, Illatos u. 23. sz.) részére történő átadásához szükséges szerződés ügyvéd 

által történő elkészíttetését. 

  

Bízza meg a polgármestert, hogy az ügyvéd által elkészített szerződéstervezetet 

annak elkészültét követő testületi ülésre terjessze elő elfogadásra. 
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2.Napirendi pont 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő - Rátér a második napirendi pont megtárgyalására, amely az 1514-es „Dózsa-féle 

parasztháború” 500. évfordulójának dévaványai megemlékezésével kapcsolatos program 

tervezetek véleményezése, jóváhagyása. A bizottság elnöke elmondja, hogy az utóbbi időben 

43 levelet ez ügy kapcsán.  

A bizottság elnöke elmondja, hogy a képviselő-testület a 220/2011.(V.26.) Kt. határozatával 

úgy döntött, hogy 3 tagú munkacsoportot hoz létre a Dózsa-féle parasztfelkelés 500. 

évfordulójára történő megemlékezés szervezői feladatainak elvégzése érdekében, melynek 

vezetője dr. Ágoston Sándor, tagjai pedig Dékány József és Séllei Zsigmond. 

A megbízásnak megfelelően figyelte az ilyen jellegű pályázati kiírásokat, 2013. március 

elején jelent meg a Nemzeti Kulturális Alap kiírása. A kiírásra személyek, egységek 

(levéltárak, múzeumok, könyvtárak, képzőművészek, stb.) nyújthatnak be pályázatot.  

A pályázatok benyújtási határideje március 29. és április 11.   

A bizottság elnöke szól a koncepcióban foglaltakról, amely a képviselők részére meg lett 

küldve, valamint Ványai Ambrus és a dévaványaiak csatlakozásáról Dózsa seregéhez, 

amelynek időpontja 1514. május 20. volt.  

A bizottság elnöke ismerteti az előzetes javaslatot, az 1514-es Dózsa-féle parasztháború 500. 

évfordulójának dévaványai megemlékezésére vonatkozóan.   

A bizottság elnöke által készített javaslat a jegyzőkönyvhöz van csatolva.  

Említést tesz a póhalmi dombon kettős kereszt állításáról. 

Elmondja, hogy a Ványai Ambrus szobor elkészítése tekintetében több művésszel felvette a 

kapcsolatot. A hétfői nap folyamán jön egyeztetni egy művész. 

 

Dékány József az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja, képviselő - 

Elmondja, hogy az anyagokban több olyan dolog van megfogalmazva, amelyeknek vannak 

költségkihatásai azért is gondolta, hogy ezt a témát most tűzzék napirendre. Kérdése, hogy a 

2013. évi költségvetésben erre a célra van-e forrás tervezve? 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – Elmondja, hogy az idei évben 1 millió 

forint, a 2014-es évben szintén 1 millió forint szerepel a szobor megvalósítására.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő - A bizottság tagjait kérdezi van-e valakinek valamilyen észrevétele, hozzászólása 

az 1514-es „Dózsa-féle parasztháború” 500. évfordulójának dévaványai megemlékezésével 

kapcsolatos program tervezetek véleményezésével, jóváhagyásával kapcsolatban?  

A bizottság elnöke megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el, így szavazásra 

kéri a bizottság tagjait.  

Aki javasolja a Képviselő-testület felé, hogy az 1514-es „Dózsa-féle parasztháború” 500. 

évfordulójának dévaványai megemlékezésével kapcsolatos programokhoz kapcsolódó, a 

Nemzeti Kulturális Alap által kiírt pályázatokhoz, - amely történészkonferencia és a kiállítás 

megrendezésére vonatkozik - 200.000-200.000,- Ft-ot – mindösszesen 400.000,- Ft-ot – az 

önkormányzat 2014. évi költségvetésébe a működési kiadások előirányzat terhére tervezzenek 

be kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 5 igen szavazattal, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza:  
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Határozat: 

39/2013.(III.14.) OKS. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi 

Bizottság javasolja a Képviselő-testület felé, hogy az 1514-es „Dózsa-féle 

parasztháború” 500. évfordulójának dévaványai megemlékezésével kapcsolatos 

programokhoz kapcsolódó, a Nemzeti Kulturális Alap által kiírt pályázatokhoz, - 

amely történészkonferencia és a kiállítás megrendezésére vonatkozik - 200.000-

200.000,- Ft-ot – mindösszesen 400.000,- Ft-ot – az önkormányzat 2014. évi 

költségvetésébe a működési kiadások előirányzat terhére tervezze be.  

 

A képviselő-testület bízza meg a polgármestert, hogy a határozatban foglaltak 

szerint járjon el.  

 

 

Pap Tibor polgármester – Elmondja, hogy ily módon a két intézmény készülhet a pályázatra. 

Elmondja, ha a pályázatok nem lesznek sikeresek, abban az esetben ezen összeg áll 

rendelkezésükre.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő - Elmondja, ha az egyik pályázat lesz sikeres, abban az esetben szponzorokat kell 

keresni. 

 

Pap Tibor polgármester – Elmondja, hogy mindkét rendezvény meg lesz tartva akkor is, ha 

az egyik pályázat nyer, csak az esetben más felállásban, szponzorok segítségével.  

 

Dékány József az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja, képviselő – 

Kérdése, az előadást vállalják a koncepcióban szereplő személyek? 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Elmondja, hogy az előadást vállalják az említett előadók.  

 

Dékány József az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja, képviselő – 

Említést tesz arról, hogy Póhalom távol esik a településtől, nem is Dévaványához tartozik, 

gyalog nem igazán lenne célszerű oda kimenni. Elmondja azt is, hogy az egy kunhalom, 

amely tudott dolog, hogy védett, az sem biztos, hogy oda lehetne állítani kettős keresztet. 

Ennek is van egy engedélyezési folyamata, kérdése, hogy ez elindult-e már? 

Olvasható a koncepcióban, hogy Bartha Sándor több féle felajánlást is tett. Jó lett volna 

meghívni az ülésre.  

Megjegyzi, hogy katonai tiszteletadásról is van szó a tervezetben, amely meglátása szerint 

nem lesz egyszerű. 

 

Pap Tibor polgármester – Elmondja, hogy az elhangzottakat az előkészítő munkacsoport 

vegye figyelembe és keressenek más helyszínt. Továbbá elmondja, hogy javaslatként hangzott 

el a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság ülésén Kiss Károly 

képviselő által, hogy  a kettős keresztet a téglagyár melletti részen állítsák fel, mivel ott jól 

látható is lenne.   

 

Pap Tibor polgármester – Elmondja, döntöttek arról, hogy 2011. évben és 2012. évben 1-1 

millió forint van a szobor elkészítésére biztosítva.  
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A művészt tájékoztatni kell arról, hogy ezen kereten belül kell működnie, abban az esetben 

lehet több, ha pályázati úton tudnak hozzá forrást szerezni. Ezen összegbe bele kell, hogy 

férjen az anyagköltség, valamint a munkadíj is. Megemlíti, hogy a szobor környezetét, 

hasonlóan, mint a Ladányi szobor esetében meg tudják csinálni.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Elmondja a szobrász jelezte, nagy segítség lenne számára az is, ha munkaanyagot 

(követ) el tudnák hozzá szállítani, valamint a kész alkotást a településre.  

 

Pap Tibor polgármester – Elmondja, hogy a Dévaványa Felemelkedéséért Alapítvány 

irodájának munkatársait megkérik, hogy az adminisztrációt, az ezzel kapcsolatos feladatokat, 

a pályázati munkát segítsék. Javasolja, hogy a munkacsoport tagjait bővítsék ki az érintett 

intézményvezetőkkel, az alapítvány munkatársaival, valamint javasolja, hogy a szobor 

megvalósításához a tervezett 2 millió forintot biztosítsák.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban kíván-e még valaki hozzászólni? 

Megállapítja, hogy több hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait. 

Aki egyetért az elhangzott javaslattal kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza:  

 

Határozat: 

40/2013.(III.14.) OKS. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati 

Vagyonkezelő Bizottság javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a 3 tagú 

munkacsoportot, amelyet a Dózsa-féle parasztfelkelés 500. évfordulójára történő 

megemlékezés szervezői feladatainak elvégzése érdekében hozta létre, - melynek 

vezetője: Dr.Ágoston Sándor bizottsági elnök, tagjai: Dékány József bizottsági 

elnök, Séllei Zsigmond képviselő - a következő tagokkal bővítsék ki:  

- Somogyi Erzsébet a Ladányi Mihály Könyvtár vezetője, 

- Burainé Murányi Magdolna a Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény vezetője,  

- Dékányné Szalai Katalin a Dévaványa Felemelkedéséért Alapítványi iroda 

munkatársa. 

 

A képviselő-testület bízza meg a munkacsoport vezetőjét, hogy a határozatban 

foglaltak szerint járjon el. 

 

 

(Az 1514-es „Dózsa-féle parasztháború” 500. évfordulójának dévaványai megemlékezésével 

kapcsolatos program tervezetek véleményezése, jóváhagyása a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 
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3.Napirendi pont 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő - Rátér a harmadik napirendi pont megtárgyalására, amely a bejelentéseket 

tartalmazza. Első bejelentés a Dévaványa Város Önkormányzat Strandfürdő és Gyógyászatnál 

OEP által nem finanszírozott Ortopédia szakorvosi rendelés működtetésének véleményezése. 

Megadja a szót Kállai Anikó a Strandfürdő szakmai koordinátorának. 

 

Kállai Anikó a Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora – Elmondja, hogy 

Dévaványa Város Önkormányzatát az utóbbi időszakban több olyan szolgáltató kereste fel, 

amely nem finanszírozott ortopédiai járóbeteg szakellátást végez, oly formában, mely eddig 

nem állandó helyhez kötötten működhetett. 

A február 20-án tartott rendkívüli ülésen már foglalkoztak ezzel a témával.   

A megkeresések hátterében az egészségügyi szolgáltatás végzésének feltételeit szabályzó 

217/1997.(XII.1.) Korm. rendelet módosulása áll, mi szerint 2013. április 1-jétől támogatott 

gyógyászati segédeszköz felírás csak a területileg illetékes ANTSZ által kiadott működési 

engedéllyel ellátott, ortopédiai szakmai minimum feltételekkel bíró helyiségben (rendelőben), 

OEP szerződéssel rendelkező szakorvos közreműködésével történhet.  

A megkeresések tehát arra vonatkoznak, hogy az Önkormányzat az előírásoknak megfelelő 

bérleményt biztosítson a tevékenység lebonyolításának idejére, meghatározott összeg 

ellenében. Előzetes egyeztetések alapján a Strandfürdő és Gyógyászat Reumatológiai 

szakrendelő helyisége a legmegfelelőbb erre a célra.  

A Mozgáskorlátozottak Dévaványai Egyesületével együttműködő Tisza Plusz 

Ortopédtechnika Kft. (5600 Békéscsaba, Bartók B. u. 46-50. sz.) a korábban már jelentkezett 

PRIMA-PROTETIKA Kft-hez hasonlóan szintén szeretne Dévaványán OEP által nem 

finanszírozott, a résztvevők számára mégis ingyenes ortopédiai szakrendelést tartani.  

Kéri, hogy javasolják elfogadásra a Képviselő-testületnek, hogy a korábbi döntésében 

foglaltakhoz azonos feltételekkel járuljon hozzá a Tisza Plusz Ortopédtechnika Kft. részére 

történő bérbeadáshoz.  

 

Dékány József az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja, képviselő – 

Elmondja, hogy a februári döntéssel azonos a javaslata, mely szerint 10.000,- Ft/rendelési nap 

+ áfa összeget javasol bérleti díjként meghatározni.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő - A bizottság tagjait kérdezi van-e valakinek valamilyen észrevétele, hozzászólása a 

Dévaványa Város Önkormányzat Strandfürdő és Gyógyászatnál OEP által nem finanszírozott 

Ortopédia szakorvosi rendelés működtetésével kapcsolatban?  

A bizottság elnöke megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el, így szavazásra 

kéri a bizottság tagjait.  

Aki javasolja elfogadásra a testület felé a Strandfürdő és Gyógyászatnál lévő reumatológiai 

szakrendelő bérbe adását a Tisza Plusz Ortopédtechnika Kft. részére 10.000,- Ft/rendelési nap 

+ áfa összegért kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 5 igen szavazattal, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza:  
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Határozat: 

41/2013.(III.14.) OKS. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi 

Bizottság javasolja a Képviselő-testület felé, hogy a Dévaványa Város 

Önkormányzat Strandfürdő és Gyógyászatnál lévő reumatológiai szakrendelőt a 

Tisza Plusz Ortopédtechnika Kft. (5600 Békéscsaba, Bartók B. 46-50. sz.) részére 

10.000,- Ft/rendelési nap + áfa összegért adja bérbe.  

  

A Képviselő-testület bízza meg a polgármestert a bérleti szerződés megkötésére.  

 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Megkérdezi van-e még valakinek bejelentése?  

 

Megállapítja, hogy további bejelentés nem hangzott el. 

 

A bizottság elnöke megköszöni a megjelenést, az ülést 16
30 

órakor bezárja. 

 

 

 

- Kelt mint az első oldalon - 

 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

 

 

 

________________________ _______________________ 

dr. Ágoston Sándor  Földi Imre 

bizottság elnöke bizottság tagja 

 

 

 

 

 _______________________ 

 Tóth Éva 

 jegyzőkönyvvezető 

 

 


